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33 El candidat socialista a les eleccions europees, Alejandro Colldefors, amb militants i dirigents del PS, ahir. 

@laiafm85

«N
osaltres formem 
part de la família 
socialdemòcrata 
i defensem la seva 

candidatura al Parlament Europeu 
perquè creiem que és el millor per 
a Andorra, i volem que Demòcra-
tes per Andorra  diguin a quina fa-
mília pertanyen», tot i que el pri-
mer secretari del PS, Pere López, 
va afegir que  «vistes les polítiques 
dels partits de dretes, de retallades 
i sense mesures de reactivació eco-
nòmica tenim  bastant clar on si-
tuar-los, però és important iden-
tificar».

López insta als 
demòcrates 
a definir-se 
ideològicament 
El PS defensa la 
importància del vot dels 
residents al Principat 

L. F. M
ANDORRA LA VELLA

López va fer aquestes declaraci-
ons durant la visita del candidat 
del PSC a les eleccions europees, 
Alejandro Colldefors, que ahir va 
visitar Andorra. El número 24 de 
la llista del PSOE de cara a les elec-
cions del proper 25 de maig va ofe-
rir una xerrada a la seu del PS, amb 
la presència de  diversos militants 
i dirigents del partit, entre ells Ló-
pez i el president del grup parla-
mentari socialdemòcrata, David 
Rios. Durant l’acte, Colldefors va 
exposar els principals punts del 
programa socialista de cara a les 
properes eleccions europees.

López va voler subratllar que les 
eleccions al Parlament Europeu no 
estan desvinculades d’Andorra. En 
primer lloc, perquè les polítiques 
que es duen a terme a Europa te-
nen una afectació tant econòmi-
ca com social al Principat. «A nivell 
econòmic, les polítiques d’austeri-
tat a França –que ara comencen a 

canviar– i a Espanya és obvi que ens 
afecten, ja que són el nostre turis-
me principal», concrteament «Es-
panya representa el 50%». I a nivell 
social també, «ja que les polítiques 
comunitàries a nivell fiscal, edu-
catiu, sanitari i de drets laborals 
ens acaben arribant». Colldefors va 
afegir que «les polítiques del par-
lament europeu ens acaben afec-
tant a tots els ciutadans europeus, 

residim o no circumstancialment 
dins de la Unió Europea, ens aca-
ba afectant directament. Tot i que 
també acaba afectant als propis an-
dorrans. No és el mateix un Parla-
ment Europeu amb una majoria 
de dretes com el del 2009, i que ens 
ha portat fins aquí amb la política 
d’austeritat  durant aquests cinc 
anys, que un possible Parlament 
socialista europeu per als propers 

cinc anys».
En segon lloc, tal i com va des-

tacar Rios, està la negociació per 
l’acord d’associació d’Andorra 
amb la Unió Europea que ha de te-
nir lloc en els propers anys. «Per no-
saltres és molt important amb qui 
cal negociar l’acord d’associació, i 
per tant, és important que hi hagi 
aquesta majoria socialista», va afir-
mar Rios. H
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«A Andorra li interessa que hi hagi 
una majoria d’esquerres a Europa»

ALEJANDRO COLLDEFORS candidat socialista 

33 Alejandro Colldefors. 

Alejandro Colldefors és membre de 
les llistes europees del PSOE i ahir va 
visitar Andorra convidat pel PS. Co-
lldefors va explicar la importància 
que té tant per residents espanyols 
i catalans, com per als propis andor-
rans , que en el Parlament Europeu 
s’aconsegueixi una majoria socialista. 

 –¿Per què és important que els resi-
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dents catalans i espanyols a Andorra 
votin a les eleccions europees?
–Les enquestes donen pràcticament 
un empat tècnic als populars  i socia-
listes europeus, per tant, pot ser que 
vingui d’un vot o d’uns quants vots, i 
que sigui el resultat que surti a Cata-
lunya o a nivell d’Espanya el que mar-
qui la diferència en el resultat final.  El 
Parlament Europeu té 751 escons, i les 
dues forces que tenen capacitat de fer 
i no fer són el  Partit Popular Europeu 
i els socialistes. Votar les dretes signifi-

ca seguir amb les polítiques d’austeri-
tat que ens han portat fins aquí. Els so-
cialistes, en canvi, apostem per l’esti-
mulació de l’economia. 

– Els propers cinc anys també són 
molt importants per Andorra perquè 
ha de signar l’acord d’associació amb 
la Unió Europea i hi ha certes especi-
icitats que el país vol mantenir. ¿Els 
socialistes com veuen aquest futur 
acord?
–Crec que a Andorra li interessa que hi 

hagi una majoria en el parlament eu-
ropeu d’esquerres perquè això es tras-
llada amb una presidència de la Co-
missió Europea d’esquerres, en aquest 
cas presidida per Martin Schulz, i una 
orientació per part de les institucions, 

encara que no totes, perquè al Con-
sell  hi continuaria havent una majo-
ria de dretes; però al cap i a la fi, la Co-
missió, que és el govern de la Unió Eu-
ropea i amb qui segurament s’acabarà 
negociant aquest acord amb Andorra, 
és important que tingui un president 
d’esquerres perquè ni la negociació 
ni el resultat no serà el mateixa, sense 
cap mena de dubte.

– És a dir, ¿es tindran en compte les es-
peciicitats d’Andorra i s’apostarà  per 
l’acord bilateral?
–Sí, sense cap mena de dubte.

– ¿Com valora les relacions dels PSC 
amb el contacte amb el Partit Social-
demòcrata? 
–Nosaltres formem tots part d’una 
mateixa família política i el PSC, com 
abans, continuarà mantenint les bo-
nes relacions amb la nova direcció del 
PS. H. 


